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看那阳光灿烂的，看那小鸟叫唤的，看那花儿绽放的，看你今天得瑟的，看你嘴角上翘的，看你心情澎湃的，看你生日幸福的，保持快乐才是最重要的，生日快乐！本篇文章是为您搜集的《情侣生日英语唯美祝福语》，欢迎大家参考评价！>【篇一】 1、今天是你的生日...
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>【篇一】
1、今天是你的生日，为了表示祝贺，所有女厕和女浴室均免费向您开放，欢迎光临！
Today is your birthday, to congratulate all the ladies\' room and bathroom are open to you free of charge, Welcome!
2、今天，是你走向成熟的第一步，祝你走得踏实，走得沉稳，走出一条鲜花满途的大道。
Today, you are the first step towards maturity, I wish you go steady, walk steadily, out of a flower full of road.
3、又是你的生日了，虽然残破的爱情让我彼此变得陌生，然而我从未忘你的生日。
It\'s your birthday, although the broken love lets me each other become strange, but I never forget your birthday.
4、老公，我祝你心想事成，梦想成真，所有的等候都能出现，所有的付出都能兑现。生日快乐！
Husband, I wish you all wishes come true, dreams come true, all can wait, can pay all cash. Happy birthday!
5、祝福一位美丽迷人，聪明大方，成熟端庄，又倍受赞叹的妙人儿，生日快乐。
Happy birthday to an attractive, smart and elegant, sophisticated and all-round splendid Happy birthday.
6、生命和爱是人类的意义。在试着把握生命的同时，你是否找到了你的爱？生日快乐！
Life and love are the highest meaning of human beings. Have you found your love while trying to hold on to life? Happy birthday!
7、与你相识是一种缘，与你相恋是一种美，与你相伴是一种福，我愿和你相伴到永远。
Acquaintance with you is a kind of fate, falls in love with you is a kind of beauty, accompanied by a blessing with you, I would like to accompany with you forever.
8、在这特殊的日子里，我想说我真高兴，时光没有改变我们的友谊，祝你生日其乐无穷。
In this special day, I want to say I\'m glad time hasn\'t changed our friendship, happy birthday to you an endless enjoyment.
9、热烈祝贺你的生日，捎给你我对你的爱，也寄来一件小礼物。多保重！
Warmly congratulate you on your birthday. I send you my love and a small gift for you. Take care！
10、你我约定，一争吵很快要喊停，也说好没有秘密，彼此很透明！爱你！
You and I agreed to a quarrel soon stopped, also said there is no secret, each other is transparent! Love you!
>【篇二】
1、短信代表我的心，网络传达我的情；佳人何日能相会，千百里外有知音。
SMS network communication on behalf of my heart, my love; I can meet with the wind, thousands of miles to have a bosom friend.
2、因为我们是同株相连的双生草，注定要共度此生，不离不弃！老公生日快乐！
Because we are Tongzhu connected twin grass, destined to spend the rest of my life, never abandon! Happy birthday to my husband!
3、生日快乐，亲爱的朋友，愿你天天快乐，年年好运，一生幸福！
Happy birthday, my dear friend, may you be happy every day!
4、爱人是辛苦的，被爱是幸福的；每个人都幸福地接受着爱，辛苦地爱着人！
Love is hard, love is happy; everyone is happy to accept love, hard to love people!
5、老婆：今天是你的生日，生日快乐。你比月亮晚生一天，昨天月亮最圆，今晚你最美丽。
Wife: today is your birthday, happy birthday. You are younger than the moon one day yesterday, the round moon, tonight you are the most beautiful.
6、我也相信爱可以排除万难；只是，万难之后，又有万难。这是我更相信的。亲爱的生日快乐！
I also believe that love can overcome all difficulties; but, after all, there are all kinds of hardships. That\'s what I believe in. Happy birthday to my dear！
7、曾知道，有一个人爱你至深，这爱情无日终止，与日俱增，老婆，祝你生日格外快乐！
I know that there is a person who loves you so deeply that this love will last forever!
8、祝福一位美丽迷人、聪明大方、成熟端庄、又倍受赞叹的妙人儿，生日快乐。
Happy birthday to an attractive, intelligent and generous, sophisticated, and all-round splendid Happy birthday.
9、生活富庶喜盈盈，日子过得甜津津，快快活活乐乐乐，乐乐惠惠喜喜喜。
Life is rich, life was sweet, happy happy, happy happy joy Hui hui.
10、我对你的爱与日俱增，你是我在这个世界上最钟爱的人，祝你生日快乐，天天快乐！
I love you more and more, you are my favorite person in this world, I wish you a happy birthday, happy every day!
>【篇三】
1、什么语言不能表达我对你的爱意，感谢上帝在这一天把你带到这世界，生日快乐，我的爱人！
What words can not express my love for you, thank God on this day to bring you to this world, happy birthday, my love!
2、等到厌倦尘世风景的时候，我愿意陪你看细水长流。
Wait until the jaded landscape, I am willing to accompany you to see.
3、愿你每一年的每一天都充满快乐，明媚和爱。祝你生日快乐！
May every day of your life be filled with joy, beauty and love. Happy birthday to you!
4、短信是我跳动的心，跳跃的字符是我热情的爱！欢快的消息音？当然就是我对你的赞美了！
SMS is my beating heart, the jumping character is my passionate love! Happy news? Of course, it\'s my compliment to you!
5、我喜欢粉色，那是因为我要爱你一生不变，至死不渝！
I love pink, that is because I want to love you forever, will never change until death!
6、也许你并不是为我而生，可我却有幸与你相伴。愿我在有生之年，年年为你点燃生日的烛焰。
Maybe you weren\'t born for me, but I was lucky enough to be with you. I wish in the rest of life, every year for you light up the birthday candle.
7、一年天，是等，是盼，你的来到给世界平添了几分色彩，愿下一个天，笑容依然灿烂。
One day, the other is hope, you came to the world added a bit of color, may the next day, smile still bright.
8、生日快乐！愿在这特殊的日子里，你的每时每刻都充满欢乐。
Happy birthday! May your days be filled with joy on this special day.
9、让你我牵手，孤鹜伴落霞齐飞，秋水共长天一色。水乳相融，心心相印。
Let you hold my hand, with a lone duck flying sky. Emulsion blending soul.
10、我的爱为你开启，像白色的闪电划破天际；我的爱为你奔驰，像红色的血液充满身体。
My love is for you to open, like white lightning pierced the sky, my love for you to run, like the red blood filled with the body.
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